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امام صادق )ع( :
دنيا مانند آب درياســت كه هر چه 

شخص تشنه از آن بيشتر آشامد
تشنگي اش بيشتر شود تا او را بكشد.

خبر خبر ورزشي

با امضا قرارداد رسمی ؛
مهدی ترابی به پرسپوليس بازگشت

مهدی ترابی که ابتدای فصل بیستم لیگ برتر راهی لیگ 
قطر شده بود، مجددا به تیم فوتبال پرسپولیس برگشت.

به گزارش خبرگزاری مهر و به نقل از باشگاه پرسپولیس، 
این  قرارداد  ترابی در دفتر جعفر سمیعی،  با حضور مهدی 

بازیکن برای یک فصل و نیم آینده امضا شد.
ترابی بازیکنی بود که از باشگاه سایپا به جمع سرخ پوشان 
پایتخت پیوست ولی در ابتدای این فصل راهی لیگ قطر 
شد. پس از رایزنی های فراوان، ترابی که علاقه خاصی به 
پرسپولیس دارد، قرارداد خود با باشگاه العربی قطر را فسخ 

کرد تا دوباره به خانه بازگردد.
به  می تواند  تهاجمی  فاز  در  که  بازیکن  این  قرارداد 
پایانی  دور  از  پس  و  دیروز  ظهر  کند،  کمک  سرخپوشان 
اولین  با باشگاه پرسپولیس به امضا رسید. ترابی  مذاکرات 
بازیکن در سبد خرید زمستانی است که نامش وارد لیست 

پرسپولیس شد.

 در خصووص ترک مهاجم ایرلندی ؛
پرسپوليس به فيفا شكايت نمی كند!

پرسپولیس  ترک  از  به یک سال  نزدیک  که  این  وجود  با 
توسط مهاجم ایرلندی می گذرد اما باشگاه هیچ شکایتی به 

فیفا مطرح نکرده تا از حقوق خود دفاع کند.
زمانی که یحیی گل محمدی تازه هدایت پرسپولیس را بر 
عهده گرفته بود، از باشگاه خواست آنتونی استوکس را به 
خدمت بگیرد تا این گونه مشکل پرسپولیس در خط حمله 
برطرف شود. با وجود این که همه از رفتارهای غیرحرفه ای 
انصاری فرد  حسن  محمد  بودند،  آگاه  ایرلندی  مهاجم  این 
به  مقدمات  تا  فرستاد  دوبی  به  را  تیمی  )مدیرعامل وقت( 
خدمت گرفتن این مهاجم ایرلندی را انجام بدهند اما اصرار 
انعقاد  استوکس برای دریافت پیش پرداختش کار را برای 
هفته،  یک  گذشت  با  نهایت  در  بود.  کرده  قرارداد سخت 
از قرارداد ۲۷۰ هزار  در نهایت پرسپولیس ۱۵۰ هزار دلار 
دلاری او که برای ۶ ماه منعقد شده بود را نقدا پرداخت کرد 

تا قرارداد از سوی این بازیکن به امضا برسد.
استوکس به ایران آمد اما آن قدر اضافه وزن داشت که نیاز 
به چند هفته تمرین داشت. با این حال در برخی بازی ها چند 
دقیقه ای به میدان آمد که نشان می داد از آمادگی مطلوب 
به دور است. در نهایت پس از سفر پرسپولیس به شارجه 
امارات، برای دیدار برابر این تیم در لیگ قهرمانان آسیا و 
در راه بازگشت، او از کادر فنی مرخصی چند روزه گرفت تا 

به استراحت بپردازد اما دیگر هیچگاه به ایران بازنگشت. 

درباره فوت دو بازیکن سابق تيم ملی رخ داد ؛
گافِ عجيبِ سی ان ان

سی ان ان در گزارشی درباره فوت دو بازیکن سابق تیم ملی 
فوتبال ایران به اشتباه از عکس رضا جباری استفاده کرد.

به  گزارشی  در  سی ان ان  خبری  شبکه  ایسنا،  گزارش  به 
درگذشت دو بازیکن سابق تیم ملی فوتبال ایران اشاره کرد 
که به اشتباه از عکس رضا جباری دیگر بازیکن پرسپولیس 

به جای علی انصاریان استفاده کرد.
ایران در سوگ درگذشت دو فوتبالیست سابق تیم ملی است 

که ظرف یک هفته در تهران بر اثر کرونا از دنیا رفتند.
به  ساله   ۴۳ انصاریان  علی  و  ساله   ۴۵ میناوند  مهرداد 
صورت حرفه ای در لیگ حرفه ای ایران در باشگاه فوتبال 
سراسر  هواداران  احترام  مورد  و  کردند  بازی  پرسپولیس 
کشور قرار گرفتند. اعتقاد بر این است که هم تیمی های 
سابق هنگامی که میزبان یک برنامه تلویزیونی آنلاین ویژه 
داربی بازی پرسپولیس و استقلال بودند، به ویروس کرونا 

مبتلا شده اند.
تیم ملی فوتبال  برای   میناوند در جام جهانی ۹۸ فرانسه 
در  بازی  سابقه  نیز  انصاریان  علی  و  رفت  میدان  به  ایران 
به  و  داشت  کارنامه  در  را  استقلال  و  پرسپولیس  تیم های 
خاطر علاقه زیاد به مادرش شهرت یافته بود و در نهایت در 

روز مادر از دنیا رفت.
دو  این  درگذشت  به  نیز  فیفا  رئیس  اینفانتینو  جیانی 

فوتبالیست واکنش نشان داد. 
رضا  عکس  از  اشتباه  به  گزارش  این  در  سی ان ان  البته 
جباری فوتبالیست سابق پرسپولیس به جای علی انصاریان 

استفاده کرده است.

رئيس انجمن اعلام کرد :
معرفی برترين های مسابقات 

پتانک كارگری خوزستان
کارگری  بانوان  و  آقایان  پتانک  مسابقات  برتر  نفرات 

خوزستان معرفی شدند.
معصومه لک، رئیس انجمن پتانک هیات ورزش کارگری 
دوره  اولین  اظهارکرد:   ایسنا،  با  گفت وگو  در  خوزستان 
با حضور  استان  کارگری  بانوان  و  آقایان  پتانک  مسابقات 
دو  مدت  به  بهمن ماه   ۱۶ از  خانم  و  آقا  شرکت کننده   ۴۵
روز در زمین پتانک مجموعه ورزشی شهدای کارگر اهواز 

برگزارشد.
وی بیان کرد: در بخش آقایان، میلاد خالقی از ماهشهر به 
مدال طلا رسید و علیرضا قربانی و محسن شهبازی هر دو 

از اهواز به ترتیب به مدال نقره و برنز دست پیدا کردند.
با  خوزستان  کارگری  ورزش  هیات  پتانک  انجمن  رئیس 
فاطمه  نیز عنوان کرد:  بانوان  برترین های بخش  به  اشاره 
لک از اهواز به قهرمانی رسید، زهرا کاظمی از ایذه دوم شد 

و بهارک بیژن راد از اهواز مقام سوم را کسب کرد.
رقابت ها،  از  دوره  این  سطح  کردن  ارزیابی  مثبت  با  وی 
ورزش  هیات  رئیس  غفاری  حضور  با  نیز  پایان  در  گفت:  
مسابقات  قهرمان  فتاحی  جمال  و  استان  کارگری 
تنیس روی میز کارگری جهان از نفرات برتر با اهدای مدال 

و حکم، تجلیل شد.

با درخواست رسمی ؛
 باشگاه فولاد برای ميزبانی ليگ  
قهرمانان  آسيا اعلام آمادگی كرد

برای  را  خود  رسمی  درخواست  خوزستان  فولاد  باشگاه 
 AFC رقابت های لیگ قهرمانان آسیا به D میزبانی گروه

ارسال کرده است.
به  آسیا  قهرمانان  لیگ  رقابت های  از  گروه  هر  است  قرار 
صورت متمرکز در یک کشور برگزار شود که از همین رو، 
این  قرعه کشی  برگزاری  از  پس  آسیا  فوتبال  کنفدراسیون 
رقابت ها، از تیم هایی که تمایل به میزبانی دارند خواست تا 

نامه درخواست میزبانی خود را ارسال کنند.
باشگاه  اساس  بر همین  باشگاه فولادخوزستان،  از  نقل  به 
فولاد خوزستان روز شنبه هفته گذشته، مورخ ۱۱/۱۱/۱۳۹۹ 
معرفی  )شامل  میزبانی  درخواست  فرم  ارسال  و  تکمیل  با 
کنفدراسیون  به  و...(  میزبانی  محل  شهر  باشگاه،  امکانات 
کرد  آمادگی  اعلام   D گروه  میزبانی  جهت  آسیا  فوتبال 
و  لیگ  محترم  سازمان  با  را  لازم  مکاتبات  همچنین  و 

فدراسیون فوتبال کشورمان انجام داده است.
لازم به ذکر است، فولاد باید در تک بازی خود در مرحله 
امارات برود و در صورت پیروزی  العین  پلی آف به مصاف 
در این مسابقه راهی گروه D شده و با تیم های السد قطر، 

النصر عربستان و الوحدات اردن هم گروه می شود.

ابراهيم جوانمردی خبر داد :
درخشش ۱۴ ساله های خوزستانی
در مسابقات كشوری موتوركراس

جانبه  چند  رقابت های  در  خوزستانی  ساله   ۱۴ ورزشکاران 
جوانمردی،  درخشیدند.ابراهیم  خوش  کشور  موتورکراس 
در  خوزستان  موتورسواری  و  اتومبیلرانی  هیات  رییس 
حضور  با  رقابت ها  این  اظهارکرد:  ایسنا،  با  گفت وگو 
استان های قم، خوزستان، اصفهان، یزد و مرکزی به میزبانی 
اصفهان برگزار شد.وی با اشاره به درخشش موتورسواران 
خوزستانی در کلاس ۱۵۰ سی سی، گفت: امیرضا عوض پور 
و محمد آسبان که هر دو ۱۴ ساله هستند، موفق به کسب 
از  این عملکرد  با  این مسابقات شدند.  اول و دوم  عناوین 
قابل  و  کردند  غوغا  خوزستانی  نوجوان  دو  این  من،  نظر 
موتورسواری  و  اتومبیلرانی  هیات  هستند.رییس  تحسین 
ساله   ۱۴ موتورسواران  این  موفقیت  کرد:  بیان  خوزستان 
نشان می دهد که هیات خوزستان به ورزش موتورسواری به 
ویژه موتورکراس در بخش پایه اهمیت بسیاری می دهد و 

من نیز آینده خوبی را برای این رشته متصور هستم.

 مسابقات کارگری ؛
برترين های دارت خوزستان

 مشخص شدند
مناسبت  به  خوزستان  گارگری  دارت  قهرمانی  مسابقات   

گرامیداشت سالروز پیروزی انقلاب اسلامی برگزار شد.
ورزش  هیات  همگانی  کمیته  رییس  منصورزاده  مسعود 
این   اظهارکرد:  ایسنا،  با  گفت وگو  در  خوزستان  کارگری 
پروتکل های  رعایت  با  بهمن ماه   ۱۷ جمعه،  روز  مسابقات 
بهداشتی و با حضور ۲۰ نفر، با همکاری کمیته دارت استان 
و انجمن دارت کارگری خوزستان به روش گروهی - حذفی 

در اهواز برگزار شد.
وی ادامه داد: در این مسابقات که به علت پاندمی ویروس 
کرونا پس از حدود یک سال به صورت حضوری برگزار شد، 
شاهد مسابقاتی زیبا و در بالاترین سطح ممکن بودیم، به 
صورتی که پس از شش ساعت رقابت فشرده و نفس گیر 
رییس  شدند.  مشخص  برتر  نفرات  شرکت کنندگان،  بین 
کمیته همگانی هیات ورزش کارگری خوزستان بیان کرد: 
عبدالله خرم گهری و فرشاد ابرهام هر دو از شرکت نیشکر 
سلمان فارسی به ترتیب اول و دوم شدند و حسام سالمی 

از سازمان آب و برق خوزستان مقام سوم را کسب کردند.

با ادعای 14 ميلياردی ؛
مديرعامل پيشين استقلال 

به قرارداد وريا واكنش نشان داد
عقد  به  واکنش  در  استقلال  باشگاه  پیشین  مدیرعامل 
مثل  گفت:  آبی پوشان،  کاپیتان  تومانی  میلیارد   ۱۴ قرارداد 
برای  حاشیه سازی  قصد  حساس  روزهای  این  در  خیلی ها 

استقلال را ندارم.
اتفاقات اخیر در روزهای گذشته استقلال و برخی حواشی 
برابر  تیم  این  پیروزی  از  بعد  باشگاه  این  برای  ایجاد شده 
نساجی باعث شد تا در خصوص قرارداد کاپیتان تیم فوتبال 
استقلال ابهامات و سوالاتی پیش آید.در این خصوص عنوان 
شده که باشگاه استقلال درخواست ورود کمیته اخلاق را به 
قرارداد وریا غفوری کاپیتان آبی پوشان داشته است. ضمن 
اینکه انتقاداتی هم متوجه احمد سعادتمند مدیرعامل پیشین 
وی  زمان  در  غفوری  با  قرارداد  که  شده  استقلال  باشگاه 
منعقد شده است. در مورد قرارداد وریا غفوری عنوان شده 
باشگاه  با  تومان  میلیارد   ۱۴ حدود  سال  دو  برای  وی  که 
این  در  سعادتمند  است.احمد  کرده  امضا  قرارداد  استقلال 
خصوص به خبرنگار مهر گفت: از آخرین زمان حضور من 
در  ابهامی  اگر  و  می گذرد  ماه   ۶-۵ از  بیش  استقلال  در 
ابتدا به  خصوص قراردادها وجود داشت بهتر بود از همان 

آن رسیدگی می شد تا پاسخگو باشیم.
وی افزود: استقلال الان در شرایط حساسی قرار دارد. این 
تیم یک دیدار مهم برای قهرمانی نیم فصل با سپاهان در 
پیش دارد و هر گونه حاشیه و بحرانی می تواند این موقعیت 
مهم را دچار خلل نماید. من دوست ندارم ابزار دست افرادی 

شوم که با نام من برای استقلال حاشیه درست کنند.
امروز هر  استقلال تصریح کرد:  باشگاه  پیشین  مدیرعامل 
آرامش آن  به  باید  استقلال است  دارد خیرخواه  ادعا  کس 
ساخته،  خود  و  دستی  بحران های  ایجاد  با  نه  کند  کمک 

زمینه ایجاد حاشیه و از بین رفتن موفقیت ها شود.

اتفاقاتی که غفوری را به سمت فسخ قرارداد برد ؛

نمی خواهند وریا کاپیتان استقلال باشد 
کاپیتان استقلال نسبت به اتفاقات چند وقت اخیر 
احتمالا  موضوع  این  و  است  ناراضی   باشگاه  در 
طی ساعات آتی با واکنش های تازه ای نیز همراه 

باشد.
بازیکن  از  یکی  فصل  این  در  که  غفوری  وریا 
اول  نقش  گذشته  روز  بوده،  استقلال  تاثیرگذار 
بود.  آزادی  استادیوم  در  عجیب  اتفاق  یک 
درخواست تعویض و لحظاتی بعد خروج از چمن 
در  حضور  و  توپ  به  شوت  و  مقابل  سمت  از 
آن صحنه  در  استقلال  کاپیتان  رختکن.  خشم 
نهایت  در   و  بود  همراه  متفاوتی  واکنش های  با 
اما پشت برد آبی ها پنهان ماند اما کاملا می شد 
بازیکنان  دیگر  اعتراض  که  کرد  بینی  پیش 
در  ریشه  مدیریتی  و  مالی  مشکلات  به  نسبت 
آن  هم  آبی ها  کاپیتان  که  دارد  اتفاقات  همین 
تیمش  ناکام  عملکرد  کنار  در  و  نیاورده  تاب  را 
برای دستیابی به دروازه نساجی، صبر او را لبریز 
کرده تا تاب حضور در زمین را نیاورد و اینچنین 
درخواست تعویض و در نهایت خروج از استادیوم 

را داشته باشد.
 فکری در پایان مسابقه توضیح داد که غفوری 
به این جهت که در جریان بازی توپ کمی به 
که  شد  سبب  همین  و  بود  ناراضی  او  رسیده 
درخواست تعویض داشته باشد؛ این موضوع شاید 

تاثیرگذار باشد، اما تمام ماجرا نیست و نبود.

باشد  باورنکردنی  و  عجیب  کاملا  شاید  این   
و  دارد  قرار  موقعیت  این  در  آبی ها  کاپیتان  اما 
نامه مربوط به درخواست  نیز  حتی چندی پیش 
را  باشگاه  به  الاجل  ضرب  و  مطالبات  دریافت 
نیز ارسال کرده است. طبق این درخواست، وریا 
غفوری می توانست حتی مقابل نساجی نیز تیم را 
همراهی نکند و مراحل نهایی درخواست خود را 
دنبال کند. کاپیتان آبی ها برخلاف دیگر بازیکنان 
از این باشگاه  از ۴ سال قبل مطالباتی  این تیم 
دارد که پیگیری های او هر بازی بی نتیجه بوده 
چون  مدیرانی  حضور  با  مدت  این  طی  و  است 

فتح الله زاده، اسماعیل خلیل زاده، احمد سعادتمند 
آن  دریافت  برای  لازم  نتیجه  به  نتوانسته  و... 
برسد.  بر این اساس در نهایت وریا غفوری طی 
نامه ای به باشگاه درخواست دریافت مطالباتش را 
طی فرصت ۱۰ روزه خواستار شده است که در 
صورت عدم انجام این مورد، او قادر به شکایت 
وریا  بود. وکیل  آن خواهد  دریافت  برای  رسمی 
طی نامه ای به مدیران استقلال اعلام کرده که 
در صورت عدم پرداخت مطالبات، قرارداد کاپیتان 

آبی ها فسخ یکطرفه خواهد شد. 
 نکته عجیب اینکه مدیران استقلال هیچ پارافی 

روی این نامه نیاورده تا با عدم جدی گرفتن این 
موضوع ناراحتی وریا غفوری افزایش یابد. اتفاقی 
که حتی می توانست باعث  غیبت وریا در جدال با 
نساجی شود اما او برای اینکه دامنه اختلافاتش 
با مدیران باشگاه باعث حاشیه برای تیم نشود، از 

این اقدام خودداری کرد.
سوال اینجاست که باشگاه چرا به این موضوع بی 
تفاوت بوده و نامه رسمی وریا غفوری بی جواب 
مانده در صورتی که آنها همین چند هفته پیش 
نامه ای مشابه که هروویه میلیچ ارسال کرده بود 
اندازه خشم و  این  را بی جواب نگذاشتند! دلیل 
عصبانیت مسلما به یک بازی خلاصه نمی شود. 
عدم توجه به درخواست رسمی کاپیتان ملی پوش 
نشان می دهد ریشه اصلی رفتار شب گذشته او 
مدیره  هیئت  اعضای  و  مدیران  برخورد  نوع  با 
باشگاه ارتباط دارد. با توجه به نوع رفتار مدیران 
مقداری  اگر  سال،  دو  این  در  خود  کاپیتان  با 
ریشه ای تر نگاه کنیم اینطور به نظر می رسد که 
وریا گزینه مناسب مدیران برای کاپیتانی و حتی 
کاست  و  کم  زیرا  نیست  باشگاه  این  در  حضور 
مدیریتی و پشتیبانی را تاب نمی آورد  شاید زبان 
سرخ و صریح وریا به مذاق مدیران خوش نیامده 
به  بازیکن  این  مطالبات  پرداخت  بحث  در  که 
آستانه  در  را  او  تا  است  کرده  پیدا  نمود  خوبی 

تصمیم بزرگی قرار دهند.

از  دیگر  بار  ایران  فوتبال  ملی  تیم  و  پرسپولیس  سابق  سرمربی 
آرزوی صعود به جام جهانی قطر سخن گفت.

تیم ملی فوتبال عمان درباره کار در  ایوانکوویچ سرمربی  برانکو 
این تیم و حضور در رای کار تیم ملی عمان گفت:  عمان برخلاف 
ایران که قبلًا در آن کار می کردم منطقه زلزله خیزی نیست. در 
ایران من دو زمین لرزه بزرگ را تجربه کردم، تعداد زیادی کشته 

و ساختمان ها نیز تخریب شد. ما بارها از ساختمان فرار کردیم.
اکثر  مانند  گفت:   نیز  عمان  در  کرونا  ویروس  شرایط  درباره  او 
به  باید  که  دارد  وجود  اقداماتی  نیز  عمان  در  جهان،  کشورهای 
آنها پایبند باشیم. انجام آزمایش ها و قرنطینه ها هنگام ورود به 
کشور اجباری است. اما رستوران ها ، کافه ها و مراکز تناسب اندام 

به طور معمول کار می کنند و همه چیز باز است و نیروی کار در 
حال بازگشت به عمان است. مسابقات قهرمانی فوتبال آغاز شده 

است و درجه حرارت ۲۵ درجه سانتیگراد است.
بازیکنان  گفت:   خود  های  صحبت  از  دیگری  بخش  در  برانکو 
و  هستند  لیگ  در  کمی  های  خارجی  هستند.  خانه  در  بیشتر 
های  ملت  جام  آخرین  در  نیستند.   یک  درجه  خارجی  بازیکنان 
آسیا دیدم که عمان می تواند بسیاری از کشورهای دیگر منطقه 
را اذیت کند. البته تیم های بسیار قوی تری مانند استرالیا ، ایران 
، ژاپن ، کره و قطر وجود دارند و عمان نیز می خواهد پیشرفت 
کند.  باید قبول داشت که  به هر حال همه این کشورها سنت 
فوتبال طولانی تری نسبت به عمان دارند. آرزوی بزرگ  ما صعود 

نیز می دانند که  اگرچه اعضای فدراسیون  به جام جهانی است. 
این کار بسیار دشوار خواهد بود. ما حق امیدواری و آرزوی صعود 

به جام جهانی را داریم. 
گفت:  خود  های  صحبت  از  دیگری  بخش  در  کروات  سرمربی 
مربی های کروات حضور فعالی در فوتبال آسیا دارند و در چین 
نیز شاهد حضور چند مربی کروات از جمله ایوان لکو و بیلیچ در 
یک  تنها  تیم  این  دانید  می  که  همانطور  بودیم.  قبل  های  ماه 
مربی  کرد.  جهانی صعود  جام  به  میلوتینوویچ  بورا  هدایت  با  بار 
از مارکت  بالایی در چین دارند و  لیپی درآمد  های خارجی مثل 
قدرتمندتری برخوردار هستند ولی مربی های کروات دستاورد و 

نتایج خوبی در فوتبال کسب کردند.

هافبک نفت مسجدسلیمان گفت: اعضای تیم  ما حدود ۴ ماه است 
هیچ پولی نگرفته اند و این را هیچ کسی نمی داند و فقط مدیرعامل 

و هیات مدیره می آیند قول می دهند و می روند.
محمد بلبلی در گفت وگو با ایسنا درباره تساوی نفتی ها مقابل گل 
گهر اظهار کرد: بازی خیلی سختی بود و بچه ها هم همه تلاش 
کردند. می توانستیم برنده این بازی هم باشیم اما نشد و خداراشکر 
که با دست خالی از سیرجان برنگشتیم و توانستیم یک امتیاز از این 

بازی به دست آوریم.
روز  و  رفته  بالا  خیلی  آمادگی ام  گفت:  وضعیت خودش  درباره  او 
به روز دارم به شرایط اولیه ام برمی گردم. البته کمی شرایط گلزنی 
سخت است و ترکیب مان به شکلی است که گل زدن سخت است 
و زمان می برد اما من تمام تلاشم را می کنم که بازی خوبی ارائه 

دهم و پیشرفت کنم. می خواهم عملکردی را از خودم نشان دهم 
که در فصل بعد به عنوان بازیکن نیمکت نشین به من نگاه نشود.

هافبک نفت مسحدسلیمان درباره کار با مجتبی حسینی گفت: راجع 
به کار فنی او نمی شود صحبت کرد چون کل ایران او را می شناسند 
و یک مربی فوق العاده با دانش است و همه مربیان و بازیکنان و 
حتی هواداران می دانند چقدر کار او خوب است. درست است تیم 
ما از لحاظ امکانات تیم ضعیفی است اما بازیکنانی که اینجا بازی 

می کنند جوان و با انگیزه هستند.
او با بیان این که من مطمئنم این تیم به رده های بالاتر هم صعود 
می کند، گفت: بازیکنان تیم ما سطح فنی خیلی بالایی دارند و آقای 
به هر حال  استفاده کند.  بازیکنان  این  از  حسینی می داند چگونه 
اختلاف مان با تیم چهارم جدول فقط دو امتیاز است. درست است در 

رده دهم هستیم اما مطمئن باشید تا پایان نیم فصل رتبه بالاتری 
کرد:  عنوان  نفتی ها  با مشکلات  رابطه  در  بلبلی  می کنیم.   کسب 
درست است هواداران از ما انتظار دارند اما این انتظار باید متقابل 
باشد. اعضای تیم  ما حدود ۴ ماه است هیچ پولی نگرفته اند و این 
را هیچ کسی نمی داند و فقط مدیرعامل و هیات مدیره می آیند قول 
می دهند و می روند. مگر می شود این تیم با این نتایج خوب فقط 
یک میلیون تومان پاداش گرفته باشد؟ او اضافه کرد: ما نمی گوییم 
پاداش بدهید اما این تیم جوان و با انگیزه چرا باید در این شرایط 
قرار بگیرد؟ امیدواریم شرایط بهتر شود و تمام تلاش مان را می کنیم 
تا تیم مان در وضعیت بهتری قرار گیرد. وظیفه ما این است که در 
زمین کارمان را انجام دهیم و چیزی هم کم نمی گذاریم و بقیه اش 

بستگی به هیات مدیره و مدیریت دارد.

صالح مصطفوی، مربی سابق تیم فوتبال استقلال ، درباره پیروزی 
چهاردهم  هفته  در  مازندران  نساجی  مقابل  پایتخت  آبی پوشان 
رقابت ها لیگ برتر اظهار کرد:  استقلال از وقتی با سیستم ۳-۵-۲ 
بیندازد.  کار  به  را  مهره هایش  آماده ترین  توانسته  می کند،  بازی 
لیگ هستند.  بهترین های  از  دروازه بان هایش  و  دفاع وسط  الان 
خط  در  هستند.  برخوردار  خوبی  کیفیت  از  نیز  تیم  این  بال های 
میانه هافیک های زیادی هستند که با هر نوع چیدمانی می توانند 
بازی کنند و در خط حمله هم استقلال بهترین مهاجمان را در 
اختیار دارد.او ادامه داد: در نیمه اول استقلال راهکار موفقی برای 
عبور از لایه دفاعی نساجی پیدا نکرد و اسیر ضدحمله های نساجی 
شد اما شوت فرشید اسماعیلی راه  گشا شد و با یک ضربه دقیق 
و در کمترین زمان ممکن، اسماعیلی توانست استقلال را به گل 
برساند. البته یک پنالتی هم از دست رفت اما در کل آبی ها موفق 

شدند مقابل نساجی به پیروزی برسند.
متراکم  که  نساجی  مثل  تیم هایی  مقابل  بازی  افزود:  مصطفوی 
بازی می کنند، واقعا سخت است. باید برنامه های مشخصی مقابل 
بازی  دو  در  اما  است  پرتلاشی  تیم  نساجی  داشت.  تیم ها  این 
گذشته، محمود فکری سیستم خودش را تقریبا پیدا کرده است و 

توانسته عملکرد بهتری از خود بر جای بگذارد.
مربی سابق استقلال درباره اظهاراتی که بازیکنان استقلال بعد از 
بازی درباره کمبودهایی که داشته اند، اظهار کرد: استقلال همیشه 
این کمبودها را داشته است. در زمان هایی شده که ما زمین تمرین 
استقلال  سیرجان،  گل گهر  با  بازی  از  قبل  پارسال  نداشتیم  هم 
این  به مصاف گل گهر رفت. در  یا سه جلسه تمرین نکرد و  دو 
زمانی  تا  و  است  بوده  این موضوعات  درگیر  استقلال  فصل هم 
که مدیران این تیم به دنبال تهیه کمپ اختصاصی برای باشگاه 
این مسائل  نشود،  لحاظ  آن  در  نگهداری  کمپ  اصول  و  نباشند 
وجود خواهد داشت. تا زمانی که استقلال یک کمپ اختصاصی 
و چند زمین تمرین نداشته باشد، این مشکلات پابرجا خواهد بود.

ما  که  بود  سالی  یک  می آید  یادم  من  کرد:  اضافه  ادامه  در  او 
دو جلسه تمرینی خود را در پیست دو و میدانی زمین شماره ۲ 
آزادی با کفش کتانی انجام دادیم. در آن موقع ما زمین تمرین 
نداشتیم. تا زمانی که بخواهیم از زمین های اجاره ای استفاده کنیم، 
این تاسف وجود دارد. باشگاهی که نزدیک ۸۰ سال قدمت دارد، 

همچنان مشکل زمین تمرین دارد!
 مصطفوی گفت: این حرفی که من الان می خواهم به شما بزنم، 
شاید مقداری سنگین باشد اما می گویم. هر وقت که نزدیک نقل 
و انتقالات می شود، یک آشوب مدیریتی در باشگاه به وجود می آید 
و اگر مربی سخت گیر و سالمی سرکار باشد، به نوعی یک کاری 
انجام می دهند تا این مربی را برکنار کنند که بتوانند آخر فصل 
انجام دهند.  را  دارند  نظر  مد  انتقالات  و  نقل  برای  که  کارهایی 
در حالی که اگر در استقلال یک فرد دلسوز بالا سر این باشگاه 
باشد، باید دو بازیکن در فصل نقل و انتقالات کمتر بگیرند و بروند 
کمپ حجازی را درست کنند. باید یک متر خاک برداشته شود و 
زیرسازی های لازم صورت بگیرد و سیستم گرمایش زمین درست 
شود تا این کمپ به بهره برداری برسد. در ورزشگاه امام رضا، اگر 
بار تمرین کند، آن  انجام شود و تیم  ماهی ۲  رسیدگی ها لازم 
زمین خراب نمی شود و مشکلی پیش نمی آید. زمینی که زیرساخت 
درستی داشت. فکر نمی کنم هزینه درست کردن کمپ بیشتر از 
هزینه ۲ الی ۳ بازیکن در سال باشد اما شرایط طوری است که 

مدیران در نقل و انتقالات به دنبال یار گرفتن هستند.
مربی سابق استقلال خاطرنشان کرد: ما در فصل  گذشته لیگ 
قهرمانان آسیا، مقابل الاهلی عربستان یک پنالتی از دست دادیم و 
یک گل درست ما را نگرفتند. اگر ما یک مساوی مقابل الاهلی از 
کویت گرفته بودیم و به عنوان تیم اول گروه به مرحله بعد صعود 
قرار نمی گرفتیم و مسیر هموارتری  پاختاکور  می کردیم و مقابل 
بودیم،  مانده  کویت  در  هفته  ما یک  چرا  اینکه  گرفتیم.  به خود 
نداشتیم.  درستی  تمرین  زمین  تهران  در  که  بود  این  خاطر  به 

هزینه های زیادی به تیم تحمیل می شود چون یک بار به صورت 
درست هزینه نمی شود. این داستان تکراری هرسال تکرار می شود 
چون مدیران به نفع شان نیست به حرف های متخصص ها گوش 
کنند. مدیران کوتاه مدت در باشگاه هستند و به دنبال بهره برداری 
کوتاه مدت خودشان هستند. این مربی و بازیکن است که چندین 
و  هستند  بازیکن  و  مربی  نتایج  پاسخگوی  است.  تیم  در  سال 
مدیران پشت این نتایج قایم می شوند. در آن موقع فرهاد مجیدی 
را کلی اذیت کردند و در مقطعی مهم برای او بحران ایجاد کردند 

در حالی که آن ها وظایف اولیه  خودشان را بلد نیستند.
مصطفوی افزود: متاسفانه مدیر دلسوز برای استقلال وجود ندارد 
و استقلال باشگاهی است که از امکانات اولیه است. پیکان، سایپا، 
دارند  را  سپاهان، فولاد و پرسپولیس زمین  تمرین های خودشان 
اما استقلال یک زمین تمرین هم ندارد اما استقلال طرفدار دارد. 
نتایجی  و یک  بیایند  تیم  این  به  بازیکنان  باعث می شود  همین 
کسب شود و خیلی از کسانی کم کاری کنند پشت این نتایج پنهان 
است.  بوده  اینطوری  همیشه  استقلال  گفت:   پایان  در  او  شوند. 
مشکلات برای این تیم وجود داشته است اما هواداران و بازیکنان 
بزنند.  رقم  استقلال  برای  را  بهتری  روزهای  می توانند  تیم  این 
با  باید  استقلال  همچنان  و  هستیم   ۲۰۲۱ سال  در  ما  متاسفانه 

غیرت تیمی و حمایت هواداران جلو برود!

برانکو : 

در ایران چند زلزله بزرگ را تجربه کردم

هافبک نفت مسجدسليمان :  

حسینی مربی فوق العاده با دانشی است

اظهارات مربی سابق باشگاه آبی های تهران :

باشگاه مدیر دلسوز ندارد


